

Title (en)

DUAL COMPARTMENT CONTAINER.

Title (de)

ZWEIGETEILTER BEHÄLTER.

Title (fr)

RECIPIENT A DEUX COMPARTIMENTS.

Publication

**EP 0517822 A1 19921216 (EN)**

Application

**EP 91906005 A 19910307**

Priority

- AU PJ896390 A 19900307
- AU PK212690 A 19900905

Abstract (en)

[origin: WO9113811A1] A dispensing container (12) for dispensing solids, powders or liquids has a first compartment (14) to contain the material to be dispensed and a second compartment (16) having an inlet/outlet opening (26) amongst which the material is dispensed. The compartments (14, 16) communicate through an opening (18) and curved passage (17) located adjacent a base wall (28) of the first compartment (14). A second opening (30) adjacent a top wall (20) alleviates air locks in the first compartment (14).

Abstract (fr)

Récepteur (12) servant à distribuer des solides, des poudres ou des liquides et possédant un premier compartiment (14) destiné à contenir le produit à distribuer, ainsi qu'un second compartiment (16) présentant une ouverture d'entrée et de sortie (26) permettant la distribution du produit. Les compartiments (14, 16) communiquent par l'intermédiaire d'une ouverture (18) et d'un conduit courbé (17) situés à proximité d'une paroi de base (28) dudit premier compartiment (14). Une seconde ouverture (30) située à proximité d'une paroi supérieure (20) sert à évacuer les bouchons d'air dans le premier compartiment (14).

IPC 1-7

**B65D 25/42**

IPC 8 full level

**B65D 1/18** (2006.01); **B65D 1/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 1/18** (2013.01); **B65D 1/20** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9113811 A1 19910919**; EP 0517822 A1 19921216; EP 0517822 A4 19940323

DOCDB simple family (application)

**AU 9100080 W 19910307**; EP 91906005 A 19910307